
Lijst van vragen bij Jaarverslag WWI 2008

1
Waarom wordt in het Jaarverslag WWI 2008 (hierna: jaarverslag) geen
inzicht geboden in de realisatie van de doelstelling omtrent «Uitdragen
actief burgerschap», zoals opgenomen in tabel 4.3 op blz. 50 van de
begroting WWI 2008? Wat is de basiswaarde voor deze prestatie-indicator
geweest? Met welk percentage is het deel van de bevolking dat kennis
heeft genomen van de elementaire beginselen van actief burgerschap in
2008 gestegen of gedaald?

2
In tabel 4.4. op blz. 50 van de begroting WWI 2008 staan kengetallen over
remigratie. Waarom komen deze kengetallen niet terug in het jaarverslag?
Hoeveel gefaciliteerden kregen op basis van de Remigratiewet in 2008 een
eenmalige reis- en vervoerskosten en kosten voor hervestiging? Hoeveel
gefaciliteerden kregen in 2008 een periodieke uitkering?

3
Waar zijn de uitgaven en verplichtingen voor de door de gemeenten
aangeboden inburgeringscursussen verwerkt in het jaarverslag?

4
Waarom is het beleidsverslag niet opgesteld conform de afspraken met de
Kamer?

5
Waarom heeft u m.b.t. de compensatie van de door de aanbieders van de
inburgeringscursussen geleden exploitatieverliezen, niet in overeen-
stemming met de Comptabiliteitswet 2001 gehandeld?

6
Wat zijn, nu de fase van het maken van plannen voorbij is, de wijkactie-
plannen door de gemeenten zijn gemaakt en de charters met de 18
betrokken gemeenten zijn getekend, de concrete effecten van de wijken-
aanpak? Wat verbetert er nu door toedoen van de speciale wijkenaanpak,
daadwerkelijk in de wijken?

7
Wat wordt bedoeld met de «wijkenaanpak ligt op stoom»? Waarop is dat
gebaseerd?

8
Hoeveel geld is er beschikbaar gesteld voor wijken buiten de 40
aandachtswijken die dreigen in vergelijkbare omstandigheden terecht te
komen als de geselecteerde «40» wijken en om hoeveel wijken gaat het?
Welke wijken betreft het?

9
Komt er in het volgende jaarverslag naast de outputresultaten van de
wijkaanpak (ingezette acties) ook een overzicht van de outcomeresultaten
(effecten)?

10
Op welke wijze is en wordt gemeentelijk opdrachtgeverschap geprofessio-
naliseerd, wat is de precieze inzet van de procesmanagers en welke
innovatietrajecten lopen thans?
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11
Zijn alle betrokken partijen hun verplichtingen nagekomen wat betreft de
compensatie voor de geleden exploitatieverliezen?

12
Van de 53 000 geplande inburgeringstrajecten zijn er in 2008 39 000
gerealiseerd. Hoeveel geld is hierdoor niet aan de inburgeringstrajecten
uitgegeven en wat is er met dat geld gebeurd? Wat betekent dat voor het
lopende jaar?

13
Waaruit blijkt in de tabel met prestatiegegevens inburgering dat de
kwaliteit van de inburgeringsprogramma’s is verbeterd? Op welke wijze
en met welke instrumenten wordt de kwaliteit van inburgerings-
programma’s gemeten?

14
Wat zijn de cijfers over 2008 wat betreft de inburgering buitenland?

15
Wanneer zal de ISI-registratie bij alle gemeenten voldoende op orde zijn?

16
Bent u het met de Algemene Rekenkamer eens dat de gemeenten de
definitie van «duaal traject» op verschillende manieren kunnen interpre-
teren?

17
Bent u het met de Algemene Rekenkamer eens dat gemeenten er belang
bij kunnen hebben om de definitie van «duaal traject» «ruim» te interpre-
teren, zodat zij per inburgeringstraject € 1000 meer ontvangen?

18
Wat gaat u doen om de interpretatie van de definitie van «duaal traject»
aan banden te leggen, opdat gemeenten geen misbruik kunnen maken
van de bestaande beleidsvrijheid?

19
Klopt de constatering dat inburgering in verhouding vele male duurder
uitvalt dan verwacht, aangezien het gerealiseerde aantal deelnemers en
geslaagden voor het inburgeringsexamen 80 respectievelijk 75 procent
lager uitvalt dan verwacht, terwijl de gerealiseerde uitgaven maar 5%
lager uitvallen dan begroot?

20
Hoe verloopt de campagne «het begint met taal»? Zijn er al resultaten te
vermelden en zo ja, welke?

21
In 2008 was 34% van de inburgeringstrajecten duaal. Een duaal traject is
een combinatie van inburgering met een op participatie gerichte activiteit.
In het deltaplan inburgering geeft u aan dat dit een combinatie kan zijn
van inburgering met werk, ondernemerschap, (beroeps)opleiding,
vrijwilligerswerk en opvoedondersteuning. Wat zijn per combinatie de in
2008 gerealiseerde percentages?

22
Heeft de economische crisis ook gevolgen voor het aantal duale
programma’s? Zijn er voldoende duale plekken beschikbaar als het totaal
aantal inburgeraars conform de doelstellingen wordt gehaald?
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23
De definitie van «Interculturele dialoog» in de begroting verschilt met de
definitie in het jaarverslag. Interculturele dialoog wordt in tabel 4.3 op blz.
50 van de begroting WWI 2008 gedefinieerd als «aandeel van de
bevolking dat een negatieve houding heeft ten opzichte van de islam» en
in het jaarverslag als «aandeel migranten dat in de vrije tijd meer contact
heeft met autochtonen dan met leden van de eigen groep». Waarom is
gekozen voor verschillende definities? Hoe hoog is het aandeel van de
bevolking dat een negatieve houding heeft ten opzichte van de islam aan
het eind van 2008?

24
Welke gevolgen verbindt u aan de constatering dat «de schoolloopbanen
van migrantenkinderen in verhouding tot hun mogelijkheden te weinig
opleveren, de positie van nieuwe Nederlanders op de arbeidsmarkt
gevoelig is voor conjunctuurwisselingen en het economisch tij als gevolg
van de kredietcrisis ongunstig is?»

25
De Taskforce Antilliaanse Nederlanders heeft een advies uitgebracht over
een structurele aanpak van de problemen m.b.t. de Antilliaans-
Nederlandse risicojongeren. Het kabinet werkt nog aan een kabinets-
reactie. Tegelijkertijd is in 2008 begonnen met de uitvoering van «het
programma». Hoe verhoudt het advies zich tot het thans in uitvoering
zijnde programma? Hoeveel geld is thans met het programma gemoeid?

26
Verschillende maatschappelijke organisaties en projecten kregen in 2008
rijkssubsidies voor integratie, bijvoorbeeld middels de regeling ruimte
voor contact. Welke projecten en organisaties hebben in 2008 rijkssubsidie
gekregen en wat was de hoogte van de subsidie? Welk doel en welke
resultaten zijn bereikt?

27
Wat heeft het actieplan woningbouw als bijdrage voor het terugdringen
van het woningtekort opgeleverd?

28
Hoeveel woningen zijn er in 2008 gesloopt ten opzichte van de gereali-
seerde nieuwbouw?

29
In hoeveel gevallen is sloop van woningen noodzakelijk geweest bij de
realisatie van nieuwbouwwoningen?

30
Hoeveel van de nieuw gebouwde woningen maken deel uit van het dure
segment, en hoeveel van deze woningen vallen binnen de sociale sector?

31
In welke omvang hebben sociale huurwoning door sloop plaats moeten
maken voor de realisatie van duurdere koopwoningen?

32
In welk jaar zal het woningtekort nu 1,5% bedragen? Wat is daaromtrent
de verwachting, gelet op de economische crisis?
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33
Kunt u op basis van het energielabel aangeven in welke mate uw
doelstelling van het energie-efficiënter maken van bestaande bouw is
bereikt?

34
Waarom is het woningwaarderingsstelsel (rekening houdend met de
energieprestatie van een woning) niet aangepast per 1 januari 2009?
Wanneer komt er een voorstel daartoe naar de Kamer?

35
Waarom staat de energielabel in een tabel over het bereikte resultaat in
2008?

36
Kunt u een toelichting geven op de omvang van de wachtduur voor
starters in de huursector, en op de omvang van de wachtduur ten opzichte
van voorgaande jaren?

37
Wanneer komt het voorstel voor aanpassing van de «Vogelaarheffing»,
zoals toegezegd bij het kennismakings AO van medio november 2008?

38
In hoeverre is de investeringscapaciteit van woningcorporaties voor de
eigen buurt en woningen achteruitgegaan door de invoering van de
wijkenheffing en de Vennootschapsbelasting?

39
Wat zijn, door het verleiden van huishoudens met een marginaal inkomen
tot het kopen van een eigen woning, de gevolgen voor het onderhoud van
particuliere woningen?

40
Wat is de reden dat in 2008 de woningproductie in de regio’s waarmee
woningbouwafspraken zijn gemaakt, is achtergebleven bij de
verwachting?

41
Waar is de €102,8 miljoen, naast maatschappelijke opvang, vrouwen-
beleid en vrouwenopvang en het Advies- en steunpunt huiselijk geweld
en onderwijsachterstandenbeleid, aan besteed en hoeveel geld ging waar
naartoe?

42
Wat is het effect van een stadsfoto voor het stedenbeleid? Welke extra
inzichten levert dit op? Zou u zo’n stadsfoto naar de Kamer kunnen
sturen?

43
Hoe verhouden de hogere voorschotbetalingen voor de huurtoeslag 2008
zich tot de te veel betaalde voorschot voor de huurtoeslag vorig jaar? Is er
voldoende zicht op de verklarende factoren van het benodigde budget
voor de huurtoeslag?

44
Waarom is er in 2008 geen verbetering opgetreden als het gaat om de
«onrechtmatigheid» in de huurtoeslag (zie ook het rapport van de
Algemene Rekenkamer, blz. 18 en 19: over 2008 is een bedrag € 43,2
miljoen plus €17,5 miljoen onrechtmatig; over 2006 en 2007 is een bedrag
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van € 50,8 miljoen onrechtmatig)? Welke maatregelen zijn in 2008
genomen om deze «onrechtmatigheid» te verminderen? Waarom hebben
deze niet geleid tot een vermindering van de «onrechtmatigheden»?
Wordt in 2009 ook een dergelijke omvang aan «onrechtmatigheid»
verwacht? Welke maatregelen worden genomen om over 2009 en latere
jaren een herhaling te voorkomen?

45
Wat zijn de oorzaken van de «onrechtmatigheden» in de huurtoeslag?
Waren deze te voorzien geweest, gelet op de ervaringen in voorgaande
jaren? Ligt de oorzaak van de «onrechtmatigheid» bij de voorschotten of
doen zich ook andere problemen voor? Zo ja, welke andere problemen?
Zijn die op korte termijn op te lossen?

46
Wat is er gedaan vóórdat de «onrechtmatigheid» een feit was? Vinden er
in 2009 nog acties op deze dossiers plaats? Zo ja, welke zijn die acties? Zo
nee, waarom niet?

47
De Belastingdienst heeft in 2008 onverschuldigde betalingen over 2006 en
2007 die buiten invordering zijn gesteld doorbelast aan uw ministerie. Is
dit acceptabel juist nu hier sprake is van falend beleid van juist de
Belastingdienst en wat is ondernomen om de rekening bij de Belasting-
dienst te laten?

48
Is er anno 2009 nog steeds sprake van «hogere» voorschotten? Zo ja, wat
is daarvan de oorzaak? Wat is de omvang van het probleem?

49
Wanneer kan de onderbouwing van de overschrijding met € 35 miljoen
wel worden gegeven?

50
Welk beleid wordt er gevoerd als het gaat om «het buiten invordering
stellen» van onverschuldigde betalingen in het kader van de huurtoeslag?
Wanneer wordt er niet meer ingevorderd?

51
Is inderdaad onbekend aan wie de € 17,5 miljoen in het kader van de
huurtoeslag is uitgegeven? (De Algemene Rekenkamer stelt in het rapport
bij het Jaarverslag 2008 op blz. 18 dat onbekend is aan wie het is betaald).
Geldt deze eventuele «onbekendheid» ook voor de overige
«onrechtmatigheden» bij de huurtoeslag over de jaren 2006, 2007 en
2008?

52
In hoeverre hebben de te hoge voorschotten bij de huurtoeslag te maken
met het feit dat eerst de formulieren door de woningcorporaties moesten
worden ingevuld, die vervolgens de kale huur invulden, en dat nu de
formulieren door de huurders zelf moeten worden ingevuld en het
daardoor voorkomt dat de volledige huurprijs (dus inclusief de bijko-
mende kosten) wordt ingevuld? In hoeverre controleert de Belastingdienst
of de ingevulde bedragen op de formulieren voor de huurtoeslag
kloppen? Als de Belastingdienst de bedragen controleert, en heeft
geconstateerd dat de bedragen niet juist zijn ingevuld, is dan inmiddels de
controle verscherpt? Zo nee, waarom niet? Zo ja, kan worden uiteengezet
in hoeverre de afgelopen jaren (2006, 2007 en 2008) die controle
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verscherpt is? Indien dit allemaal niet het geval is, zijn dan tussentijds de
spelregels ter zake veranderd? Zo ja, waarom? Zo ja, in welke zin?

53
Wordt er alleen geld geleend (voor het volgen van een cursus) door
inburgeringsplichtigen die geen aanbod krijgen? Wat is de reden dat zo
weinig inburgeringsplichtigen (die geen aanbod krijgen) gebruik maken
van deze lening voor het bekostigen van een inburgeringstraject?

54
Wat zijn de voorbereidings- en uitvoeringskosten van de leenfaciliteiten in
verhouding tot het aantal mensen dat er gebruik van maakt?

55
In het rapport van de Algemene Rekenkamer staat dat uw toezegging om
een derde deel van het exploitatieverlies te compenseren onrechtmatig is.
Wat zijn de gevolgen van deze constatering voor de gedeelde verantwoor-
delijkheid van het Rijk, de gemeenten en de taalaanbieders in het geval
van exploitatieverliezen?

56
Waarom is het gereserveerde budget voor de bestuurlijke arrangementen
met de Antillengemeenten niet uitgekeerd? In hoeverre hebben de
gemeenten inmiddels voldaan aan de afspraken uit de arrangementen?
Zijn de beoogde resultaten gehaald?

57
Wat is de oorzaak van het feit dat er onvoldoende projecten zijn gestart
om innovaties en pilotprojecten binnen de rijkshuisvesting te bevorderen?

58
Hoe is het mogelijk dat onduidelijk is aan wie huurtoeslag is betaald bij
spoedbetalingen? Zijn de procedures hiervoor inmiddels aangepast? Wat
is de reden om (onterechte) spoedbetalingen niet terug te vorderen?

59
Welke verbeteracties zijn uitgezet voor het verbeteren van de klant-
tevredenheid van de klanten van de Rijksgebouwendienst? Zijn deze
acties voldoende om de streefwaarden volgend jaar wel te halen?

60
De gegevens 2008 inzake basisexamens en aantallen geslaagden
buitenland zouden in april 2009 beschikbaar komen. Wanneer kan de
Kamer de monitor inburgeringsexamen in het buitenland verwachten?

61
Waarom heeft u als doel 2 600 vluchtelingen te bemiddelen naar een
arbeidsplaats, terwijl er in 2008 ruim 15 000 vluchtelingen naar Nederland
zijn gekomen en waarom heeft u dit zeer beperkte doel niet bereikt?

62
Waarom worden gemeenten en scholen ondersteund bij de kwaliteits-
verhoging onderwijs in moderne vreemde talen en waarom staat dit
vermeld in het jaarverslag?

63
Wat zijn de in 2008 bereikte effecten van de maatregelen van de minis-
teries van Justitie en OCW t.a.v. integratie waar ze niet zijn ingevuld in de
tabel?
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64
Wat zijn de geboekte resultaten van het onderwijs gericht op maatschap-
pelijk functioneren en sociale redzaamheid, Nederlands als tweede taal en
Voortgezet Algemeen Volwassenen onderwijs?

65
Kunt u de voorwaarden voor de subsidie voor het verhogen deelname
allochtone studenten toelichten?

66
Wat zijn de resultaten van de subsidie voor het verhogen deelname
allochtone studenten toelichten?

67
Waarom worden FORUM, VWN en VON gesubsidieerd en waarom zijn de
geraamde uitgaven overschreden?

68
Wat zijn de resultaten van de subsidie m.b.t. allochtonen en seksuele
gezondheid?

69
Waarom vallen de gerealiseerde uitgaven ter preventie van polarisatie en
radicalisering meer dan 60% lager uit dan geraamd?

70
Hoe gaat u de effectiviteit van de door u genomen maatregelen m.b.t. de
opkomst van minderheden bij verkiezingen meten?
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